
Anteckningar från möte med studiekommittén 16 januari 2023 kl 13-14.30 

Närvarande:  Marianne Häggblom, Ulla Moberg och Christina Haggren samt inbjudna Peter 

Olofsson 

Lovisa Bergqvist, Gunilla Back Kinell, Gunilla Barkar och Lena Söderlund hade meddelat 

förhinder. 

 

Christina hälsade välkommen till mötet i SPFs lokaler på Åsgatan. 

Vi inledde med en presentationsrunda, eftersom föreslagna nya verksamhetsansvarige Peter 

Olofsson deltog för första gången. 

Vårt uppdrag under 2023 är att erbjuda 50 studiecirklar. 

 

Uppstartade cirklar:  

Skrivarverkstad 

Guldkant på tillvaron 

Hela livet – god livsstil och gott åldrande                          

Släktforskning grund 

Släktforskning fortsättning 

Vi virkar stickar och syr 

Måla akryl och akvarell x 4 grupper 

Textila hanterverk 

Linedance 

Yoga på matta 

Yoga på stol 

English conversation 

Tälja i trä 

Maktens historia  

 

På gång – inväntar planering/fler deltagare och startar något senare: 

Trygg med det digitala – Android telefon (inväntar introduktion av ledare samt återkoppling 

kring tider/grupper med deltagarna) 

Geologi (intresserade finns, vi bjuder in fler) 

Drottningarna historia (inväntar att ”maktens historia” är avslutad, detta är ”del 2”) 

Spanska – nybörjare och konversation (inte så många intresserade, vi avvaktar) 

Odla ätbart på balkongen (några intresserade, ska boka tid och dag längre fram och bjuda in 

på nytt via gruppmail.) 

 

Inställt – eventuellt senare start: 

Avslappning (för få intresserade) 

Engelska – förnyfikna (ledaren flyttat) 

Opera cirkeln (ledarens hälsa osäker) 
 

Överlag är intresset stort och vi har fyllt platserna ovanligt fort med tanke på att det 

fortfarande är så tidigt i januari.  

Hoppas och tror att vi kommer att hitta nya och fler uppslag till cirklar under våren som vi 

kommer kunna erbjuda längre fram. Just nu har jag inget mer än det ovan som är planerat.  

Bland annat har Mats Hansson som haft bugg och dans sagt att han kan prova bjuda in till 

något senare i vår om det är av intresse.  

 

Rapport från verksamheten 2022 

Vi har erbjudit 64 kurser, varav 43 kunnat starta. De övriga har lösts på olika sätt genom till 

exempel sammanslagning.  Vi ber Lovisa ta fram förteckning över planerade resp genomförda 

kurser med uppgift om deltagare. 

 

Andra förslag 

Fågelskådning, Lovisa har kontakter 



Ridning, Peter lyssnar med Främby ridklubb om intresse 

Kontakter med hälso- och sjukvård, Marianne undersöker  

Besök på Kniva, Lovisa har kontakt. Vi behöver lösa samåkning 

 

Förslag att genomföra aktiviteten Hjärnkoll mottogs positivt.  Tas upp vid mötet med 

verksamhetsansvariga. 

 

Utvärdering av genomförda kurser 

Vi bör följa upp hur deltagarna upplevt kurserna, särskilt nya kurser. Vi ber Lovisa komma 

med förslag. 

 

Tillsammans mindre ensam 

Inget nytt då Gunilla var frånvarande. 

 

Övriga frågor 

Inga övriga frågor.  

 

Nästa möte 

Nästa möte bestämdes till onsdag 12 april kl 13. 

 

 

Antecknade gjorde 

 

Christina 

070-695 47 56 

 


